

CE Declaration of Conformity

We, U.S. Robotics Corporation of 935 National Parkway, Schaumburg, Illinois, 60173-5157 USA, declare under our sole responsibility that the product, USRobotics 10/100/1000 Mbps 24-Port Smart Switch , Model 7724A, to which this declaration relates, is in conformity with the following standards and/or other normative documents.

EN60950-1

EN55022 (Class A)

EN55024

EN61000-3-2

EN61000-3-3

We, U.S. Robotics Corporation, hereby declare the above named product is in compliance and conformity with the essential requirements and other relevant provisions of 89/336/EC and 73/23/EC.

An electronic copy of the original CE Declaration of Conformity is available at U.S. Robotics website: www.usr.com

This is a Class A product. In a domestic environment this product may cause radio interference in which case the user may be required to take adequate measures.

CE Déclaration de conformité

Nous, U.S. Robotics Corporation, sis au 935 National Parkway, Schaumburg, Illinois, 60173-5157, Etats-Unis, déclarons (et assumons l'entière responsabilité de cette déclaration) que le routeur USRobotics 10/100/1000 Mbps 24-Port Smart Switch , modèle 7724A, auquel se rapporte la présente déclaration, est conforme aux normes et/ou autres documents normatifs suivants:

EN60950-1

EN55022 (Classe A)

EN55024

EN61000-3-2

EN61000-3-3

Nous, U.S. Robotics Corporation, déclarons que le produit nommé ci-dessus respecte et se conforme aux spécifications essentielles et autres dispositions de la Directive 89/336/CE et 73/23/EC.

La version électronique de la déclaration de conformité CE est disponible sur le site Web d'U.S. Robotics à l'adresse : www.usr.com

Ce produit appartient à la Classe A. Dans un environnement domestique, ce produit risque de causer des interférences radio. Le cas échéant, l'utilisateur devra peut-être prendre des mesures appropriées.

CE Dichiarazione di conformità

U.S. Robotics Corporation (935 National Parkway, Schaumburg, Illinois, 60173-5157, USA) dichiara, sotto la propria responsabilità, che USRobotics 10/100/1000 Mbps 24-Port Smart Switch , modello 7724A, a cui si riferisce questa dichiarazione, è conforme ai seguenti standard e/o ad altra documentazione normativa rilevante

EN60950-1

EN55022 (classe A)

EN55024

EN61000-3-2

EN61000-3-3

U.S. Robotics Corporation dichiara che il suddetto prodotto è conforme ai requisiti essenziali e alle altre norme rilevanti della direttiva europea 89/336/EC e 73/23/EC.

Una copia elettronica della Dichiarazione di conformità CE è disponibile sul sito Web di U.S. Robotics alla pagina: www.usr.com

Questo è un prodotto di classe A. In ambiente domestico, questo prodotto può causare interferenze radio; in tal caso, è necessario prendere le misure adeguate.

CE Δήλωση συμμόρφωσης

Εμείς, η εταιρεία U.S. Robotics Corporation με έδρα στη διεύθυνση 935 National Parkway, Schaumburg, Illinois, 60173-5157 USA, δηλώνουμε με αποκλειστική μας ευθύνη ότι το προϊόν, USRobotics 10/100/1000 Mbps 24-Port Smart Switch , Μοντέλο 7724A, στο οποίο αναφέρεται η παρούσα δήλωση, πληροί τα παρακάτω πρότυπα και/ή άλλα κανονιστικά έγγραφα:

EN60950-1

EN55022 (Κατηγορία A)

EN55024

EN61000-3-2

EN61000-3-3

Η εταιρεία U.S. Robotics Corporation δηλώνει με το παρόν ότι το προϊόν, όπως αυτό αναφέρεται παραπάνω, πληροί τις θεμελιώδεις απαιτήσεις και τις άλλες σχετικές διατάξεις της Οδηγίας 89/336/EK και 73/23/EK.

Ένα ηλεκτρονικό αντίγραφο της πρωτότυπης Δήλωσης Συμμόρφωσης CE υπάρχει στην ιστοσελίδα της U.S. Robotics, στη διεύθυνση: www.usr.com

Αυτό είναι προϊόν της κατηγορίας A. Σε οικιακό περιβάλλον, αυτό το προϊόν ενδέχεται να προκαλέσει παρεμβολές στις ραδιοσυχνότητες και σε αυτήν την περίπτωση ενδέχεται να ζητηθεί από το χρήστη να λάβει τα κατάλληλα μέτρα.